
ΘΕΜΑ: Η ετοιμασία των Ολυμπιακών Αγώνων

Στο σημείωμα που ακολουθεί σχολιάζονται τα θέματα που περιλαμβάνονται σε 

ομότιτλο σημείωμα.

1. Μετά τη σύσκεψη της 24ης Ιανουάριου υπό τον Πρωθυπουργό δεν χρειάζεται 

για το ζήτημα σχόλιο.

2. Όσα αναφέρονται για το ραδιοτηλεοπτικό κέντρο στο Μαρούσι είναι, εν 

πολλοίς, σωστά. Το αρχικό κτίριο που προοριζόταν για το σκοπό αυτό δεν μπορεί να 

εξυπηρετήσει τις αυξημένες ανάγκες για το 2004. Η επέκτασή του προγραμματίζεται σε 

παρακείμενο ακίνητο ιδιοκτησίας Πετζετάκη. Η πράξη απαλλοτρίωσής του, που είχε 

προσβληθεί στο Συμβούλιο της Επικράτειας, ανακλήθηκε και η Γ.Γ.Α. προσανατολίζεται 

στην αγορά του. Το ζήτημα εκκρεμεί, επιβάλλεται δε η επίσπευση της απόκτησης του 

ακινήτου.

3. Η κατασκευή του Ολυμπιακού Χωριού Δημοσιογράφων δεν αποτελεί 

υποχρέωσή μας απέναντι στη ΔΟΕ. Αξίζει να σημειωθεί ότι, αν προωθηθεί η σκέψη, θα 

είναι η πρώτη φορά που η πόλη που φιλοξενεί τους Ολυμπιακούς Αγώνες θα διαθέτει 

ανάλογο “Χωριό”. Επί του παρόντος - και χωρίς πάντως να έχει αποφασισθεί η 

κατασκευή του - αναζητούνται πρόσφοροι χώροι και διερευνώνται οι δυνατότητες 

χρηματοδότησης του έργου.

4. Η “Αθήνα 2004” σε συνεργασία με το Ε.Ε. του EOT είχε ανακοινώσει το 

Φθινόπωρο την υπογραφή μνημονίου συνεργασίας με την Ένωση Ξενοδόχων Αθηνών. 

Ορισμένοι εκ των μεγάλων ξενοδόχων δήλωσαν εκ των υστέρων ότι διαφωνούν με το 

μνημόνιο. Έτσι, το ζήτημα παραμένει ουσιαστικά εκκρεμές. Από τις επισημάνσεις αυτές 

προκύπτει ότι η άμεση ανάληψη πρωτοβουλίας είναι επιβεβλημένη.

5. Ο σχεδιασμός της Πολιτιστικής Ολυμπιάδας συζητήθηκε στην Κυβερνητική 

Επιτροπή, η οποία ενέκρινε την πρόταση της Υπουργού Πολιτισμού. Την ευθύνη για την 

πραγματοποίησή της έχει το Υπουργείο Πολιτισμού σε συνεργασία με την “Αθήνα 

2004”.

6. Η στελέχωση της Εταιρείας προχώρησε με βραδείς ρυθμούς, οι οποίοι 

εντατικοποιήθηκαν πάντως τους τελευταίους μήνες. Τα στελέχη της εταιρείας δεν



διαθέτουν πάντοτε τα προσόντα που αντιστοιχούν στο έργο τους. Προβλήματα υπάρχουν 

επίσης ως προς τις αποδοχές του προσωπικού, δεδομένου ότι άλλα στελέχη υπηρετούν 

με σύμβαση εργασίας αορίστου χρόνου και άλλα με σύμβαση έργου. Γενικότερα, η 

πολιτική αμοιβών της Εταιρείας είναι προβληματική.

7. Ο Δήμαρχος Αθηναίων δεν συμμετείχε πράγματι σε καμία συνεδρίαση του 

Διοικητικού Συμβουλίου της “Αθήνα 2004”. Αν ετοιμάζει δική του ομάδα, δεν είναι 

γνωστό. Εν πάση περιπτώσει κάθε σχετική πρωτοβουλία θα υπερακόντιζε το οργανωτικό 

σχήμα που ισχύει σήμερα.

8. Η πολιτική του εθελοντισμού άρχισε να διαμορφώνεται με καθυστέρηση. Δεν 

υπάρχει πάντως πρόθεση δημιουργίας ειδικής εταιρείας.
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